

# Vessel visitors: 2019 novel coronavirus (2019-nCoV) form

Today's date:

Name:

Surname:

Residency:

country of residency

Spend time in Asia during the last 30 days  Y  N

If yes, please detail which countries and time spent:

Arrival date in the relevant port:

Did you have close contact with a person who is under investigation for 2019-nCoV

Y  N

Were you having contacts while that person was ill?

Y  N  Unknown

Do you have any of the following signs and symptoms? Or did you experience one during the last 14 days?

Fever

Cough

Sore throat

Shortness of breath

**If YES answered to at least one item, the dedicated person on board will call the CMA CGM medical department.**

***Signature***

## PERSONAL DATA COLLECT – CORONAVIRUS PREVENTION

In order to assess the coronavirus infection risk and to prevent its spread within CMA CGM Group vessels, CMA CGM Group's Administration, General Resources and Security Department will collect personal data from visitors received within CMA ships, relating to their recent trips to Asia, by using an individual questionnaire.

This information is collected by CMA CGM Group, upon the visitor's declaration, and is subject to data processing exclusively for the purpose of assessing the risk of coronavirus infection.

The collected data processing will be carried out by an assigned crew member if the questionnaire shows a possible coronavirus infectious risk.

The treatment is based on CMA CGM Group's legitimate interest in preventing the spread of the coronavirus.

Visitors are free to answer or to not answer the questionnaire. In the event of non-response, CMA CGM Group may nevertheless refuse the visitor access on board the vessel.

The data collected is kept for the duration of the visit and in any case for a maximum of 24 hours.

If you feel that your personal data is not processed in accordance with the law, you may lodge a complaint with CMA CGM Group's personal data privacy officer (email: [ho.dpo@cma-cgm.com](mailto:ho.dpo@cma-cgm.com)) and/or CNIL organization.

## COLLECTE D'INFORMATION – PREVENTION CORONAVIRUS

Afin de permettre l'évaluation du risque infectieux à coronavirus et de prévenir sa diffusion au sein des navires, la Direction Administration, Moyens Généraux et Sécurité sùreté de l'entreprise recueillera auprès des visiteurs reçus au sein des navires CMA CGM Group plusieurs données personnelles, en particulier relatives aux déplacements récents en Asie, au moyen d'un questionnaire individuel.

Les informations recueillies par CMA CGM Group, sur déclaration du visiteur, font l'objet d'un traitement de données destiné à l'évaluation de risque d'infection au coronavirus.

Le traitement des données recueillies sera effectué par un responsable désigné au sein de l'équipage lorsque le questionnaire montre un risque infectieux à coronavirus possible.

Le traitement est fondé sur l'intérêt légitime de CMA CGM Group de de prévenir la diffusion du coronavirus.

Les visiteurs sont libres de répondre ou de ne pas répondre au questionnaire. En cas de non réponse, CMA CGM Group pourra néanmoins refuser au visiteur l'accès à bord du navire.

Les données collectées sont conservées pendant la durée de la visite et en tous les cas au maximum 24 heures.

Si vous estimez que vos données personnelles ne sont pas traitées en accord avec la loi vous pouvez introduire une réclamation auprès de l'officier de protection des données personnelles de CMA CGM Group (courriel : [ho.dpo@cma-cgm.com](mailto:ho.dpo@cma-cgm.com)) et/ou de la CNIL.